

**Peter A. Wouters, RFG,AIAA,ARP,TEP, FLMI, RHU,CFP,CLU,CHFC,ACS,
ALHC,CPCA,CHS,EPC,AFSI**

Director, Tax, Retirement & Estate Planning Services – Wealth

Peter raises awareness with financial advisors and other professionals as well as the general public on issues and concerns faced by aging, affluent individuals and business owners. He supports their efforts in researching and developing optimal solutions for clients aimed at improving their financial well-being, supporting their personal wishes and lifestyles. Peter annually provides 100's of workshops, seminars and technical support across North America on tax, retirement and estate planning issues and strategies. As a Registered Financial Gerontologist, he devotes much of his time educating people of all professions who work with or specialize in the needs, expectations and issues of elders. A much sought after speaker, he is renowned for his passionate and engaging style. He has been repeatedly interviewed by the media as a subject matter expert on various industry issues and developments. Peter is a multi-accredited professional with over three decades of experience.



**Peter A. Wouters, RFG,AIAA,ARP,TEP, FLMI, RHU,CFP,CLU,CHFC,ACS,
ALHC,CPCA,CHS,EPC,AFSI**

directeur, Planification fiscale et successorale et planification de la retraite, Gestion de patrimoine

Peter sensibilise les conseillers financiers et d'autres professionnels ainsi que le public en général sur les enjeux et les problèmes auxquels sont confrontés les personnes bien nanties et les propriétaires d'entreprise plus âgés. Il contribue à la recherche et à l'élaboration de solutions optimales visant à améliorer le bien-être financier des clients, tout en répondant à leur style de vie et à leurs souhaits particuliers. Chaque année, il donne plus d'une centaine d'ateliers, de séminaires et de conseils techniques à travers l'Amérique du Nord sur les enjeux et les stratégies liés à la planification fiscale et successorale et à la planification de la retraite. En tant que gérontologue financier enregistré, il consacre une grande partie de son temps à sensibiliser des gens de toutes les professions qui travaillent avec les personnes âgées ou qui sont spécialisés dans les besoins, les attentes et les problèmes propres à ces personnes. Conférencier très recherché, il est bien connu pour son style passionné et engagé. Il a souvent été interviewé dans les médias comme expert pour discuter de divers enjeux et développements sectoriels. Il a obtenu de nombreux titres professionnels et compte plus de trois décennies d'expérience.